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Advieslijst van de commissie Grondgebiedzaken d.d. 3 december 2013 
van 20.00 –  22.30 uur in de raadzaal van het gemeentehuis.  
 

Aanwezig:  Mevrouw A.J.P.M. van Eert-van de Ven (voorzitter) 
Mevrouw M.R.P. Philipse (griffier) 
 

Commissieleden: Mevrouw A.A.M. Heunks-van Uden (DOP), 
 Mevrouw A.J.M. Timmers-Opheij (GBV),  
 De heer G. Donkers (GBV), 

De heer P. J.W. van Lankvelt (CDA), 
De heer P.J.H. Rambags (CDA), 
De heer J.M. van Duijnhoven (BW), 
De heer W.J. Manders (VVD), 
De heer M.R.G. Buijsse (VVD).  
     

Tevens aanwezig: De heer T.A.M. van de Loo (wethouder) 
Mevrouw C.A.J.M. Savelkoul-van Rooij (notuliste) 
 

Afwezig: De heer P.J.A. Donkers (BW), 
 De heer P.H.L. Verbruggen (BW), 
 De heer H. Wijdeven (VVD). 
   

 Agendapunt Advies 

1. Opening  

2. Vaststelling 
agenda. 

De agenda wordt volgens concept vastgesteld. 

3. Spreekrecht 
voor burgers. 

Er is niemand die gebruik maakt van het spreekrecht. 

4. Stand van 
zaken randweg. 

Wethouder Van de Loo geeft aan dat de Provinciale Staten een democratisch 
besluit heeft genomen om de randweg voorlopig niet ten uitvoer te brengen. De 
Provincie wil alternatieven. De wethouder heeft zijn bedenkingen over de 
ontwikkelingen en hij betreurt de gang van zaken. De uitdrukking “Een man om 
man, woord van woord” is niet alleen van toepassing op de Provincie, maar 
ook op de gemeenteraad. De VVD heeft in het verleden aangegeven dat zij 
alsnog akkoord konden met de aanleg van de randweg, indien een 
kentekenonderzoek de MER zou bevestigen. De wethouder betreurt het dat de 
VVD zich niet aan haar woord houdt. De VVD heeft zelfs een brief mede 
ondertekend aan de Provincie, waarin zij verheugd zijn dat de commissie 
Mobiliteit en Financiën Provincie besloten heeft om niet over te gaan tot aanleg 
van de randweg. In de brief wordt aangegeven dat het college van Boekel 
onjuiste informatie aan de raad heeft verstrekt. De wethouder vraagt VVD 
welke informatie onjuist is. Het alternatief zorgt ervoor dat zowel het 
vrachtverkeer, het landbouwverkeer als het openbaar vervoer in Boekel wordt 
geweerd. De kern van Boekel wordt met het alternatief op slot gezet. Op dit 
moment heeft het college nog geen beeld hoe de provincie hier verder vorm 
aan wil geven.  

CDA is teleurgesteld hoe het proces is gelopen en zij krijgt de indruk dat provinciale 
staten en gedeputeerde staten elkaar niet altijd goed hebben geïnformeerd. Zij 
vraagt de wethouder om zijn reactie. 

VVD benadrukt dat de uitspraak van Provinciale Staten unaniem genomen is. Zij 
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krijgt de indruk dat de brief, die de wethouder vanmiddag heeft rondgestuurd, 
een afleidingsmanoeuvre is. De brief is reeds 1 maand oud en de inhoud had 
de VVD 4 jaar geleden al voorspeld. Zij krijgt de indruk dat de wethouder nu 
om zich heen slaat en niet de verantwoordelijkheid bij zichzelf legt. 

BW geeft aan dat de VVD in het verleden heeft aangegeven dat zij alsnog voor een 
randweg wilde stemmen, indien een kentekenonderzoek de MER zou 
ondersteunen. Zij vraagt de andere of zij het idee kunnen steunen om een brief 
namens de raad te sturen, waarin de raad haar ongenoegen uit over het besluit 
van de Provincie.  

GBV betreurt het besluit van de Provincie en zij kan het idee van BW ondersteunen. 
DOP kan het voorstel van BW ondersteunen. Zij vraagt eveneens de VVD om 

antwoord te geven op de vraagt door de wethouder gesteld. 
CDA vraagt zich af of het een normalen gang van zaken is, indien de raad een brief 

stuurt aan de Provinciale Staten en zij vraagt zich af wat hier in moet komen 
staan.  

BW reageert dat zij het kort door de bocht vindt dat PS nu besluit om niet over te 
gaan tot een randweg, terwijl de raad al 10 jaar bezig is met de randweg. 
Bovendien zijn er veel burgers die in onzekerheid zitten.  

Wethouder Van de Loo reageert dat de politiek aan zet is en niet het bestuur. 
VVD antwoordt dat de PS het niet nodig vindt om nu over te gaan tot realisatie van 

de randweg. 
GBV reageert dat dit geen antwoord is op de vraag. VVD zou toch instemmen na 

het positief resultaat van het kentekenonderzoek. 
VVD reageert dat de tellingen uitgewezen hebben dat er een randweg zou moeten 

komen, maar Provinciale Staten denkt daar anders over.. 
DOP reageert dat de VVD zich niet houdt aan eerder gedane beloftes. Zij vindt het 

niet te verteren dat de Provincie anders beslist, terwijl dat de gemeente Boekel 
aan de hand van de provincie is meegenomen in het proces. 

GBV uit haar ongenoegen dat de VVD niet eerlijk antwoordt.  
Vz vraagt de VVD nogmaals antwoord op de vraag welke informatie niet juist is. 
VVD betreurt dat het functioneren van de wethouder niet ter discussie gesteld zou 

moeten worden, ipv de VVD aangevallen wordt. Zij benadrukt dat het besluit 
van PS unaniem is genomen. 

Vz concludeert dat er een brief opgesteld kan worden en deze zou in de raad van 
12 december 2013 ondertekend kunnen worden. 

5. Stand van 
zaken 
Omgevingsdienst 
Brabant Noord. 

Wethouder van de Loo geeft aan dat de bezwaren van de gemeente Boekel 
ingewilligd of gedeeltelijk zijn ingewilligd. de begroting is vastgesteld. 
Bovenlokale kosten zullen worden inverdiend. Het college heeft hiermee 
ingestemd. 

CDA is verheugd dat gedeeltelijk aande wensen van de gemeente Boekel is 
tegemoet gekomen. 

6. Raadsvoorstel 
tot vaststelling 
van het 
bestemmingspla
n ‘Buitengebied 
2005, herziening  
Zandhoek 12’. 

De commissie adviseert unaniem positief naar de raad conform het voorstel van 
Burgemeester en Wethouders. 
 

7. Raadsvoorstel 
inzake herziene 
vaststelling 

De commissie adviseert unaniem positief naar de raad conform het voorstel van 
Burgemeester en Wethouders. 



 

Advieslijst  commissievergadering GZ  3 december  2013 

bestemmingspla
n Burgt 6, ruimte 
voor ruimte. 

8. Raadsvoorstel 
inzake de Nota 
Grondbeleid 
2013. 

De commissie adviseert unaniem positief naar de raad conform het voorstel van 
Burgemeester en Wethouders. 

9. Raadsvoorstel 
tot vaststelling 
van de 
grondprijzen en 
de fondsen voor 
2014. 

De commissie heeft diverse vragen gesteld. 

10. 
Raadsvoorstel 
inzake 
initiatieven 
Buskensstraat. 

De commissie heeft diverse vragen gesteld. 

11. 
Mededelingen en 
ingekomen 
stukken. 

Er zijn geen mededelingen. 

12. Vaststelling 
advieslijst 
vergadering 24 
september 2013. 

De advieslijst wordt conform concept vastgesteld. 

13. Rondvraag. De heer Manders refereert aan een artikel inzake de veiligheid van de weg tussen 
Erp en Boekel waarin de wethouder van Veghel Boekel uitnodigt voor een gesprek. 
Wethouder Van de Loo antwoordt dat het gesprek staat gepland. 
De heer Van Duijnhoven vraagt of het fietspad tussen de volkstuintjes en de Burgtse 
Loop opgeknapt wordt, omdat het erg drassig is. 
Wethouder Van de Loo antwoordt dat het pad een voetpad betreft. Bij de uitvoer van 
De Donk fase 2 wordt onderzocht of er een fietspad wordt aangelegd. 
De heer Van Lankvelt vraagt of de wethouder antwoord kan geven op de door de 
commissie Algemene Zaken gestelde vragen inzake arbeidsmigranten en 
toeristenbelasting. 
Wethouder Van de Loo antwoordt dat er beleid wordt opgesteld t.a.v. 
arbeidsmigranten. Hij betreurt het dat het onderwerp tijdens het opstellen van dit 
beleid via de politiek terugkomt in de commissie. 

 

 Toezegging Wie Voortgang 

1. De wethouder zegt toe dat hij de kruising bij het 
Kerkenpad in Venhorst ambtelijk zal laten 
toetsen (commissie GZ 24 september 2013). 

Wethouder Van de 
Loo 

 

 


